



(在香港註册成立之有限公司) (Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

ESG World Trends and the Latest Developments ESG 世界趨勢和最新發展

Mr. Hauman Yeung 楊孝文先生 Code 0122 Webinar 21 Jan 2022 (Fri)



ESG World Trends and the Latest Developments	
ESG 世界趨勢和最新發展 (Course Code 課程編號: 0122)	
Highlights: 課程重點:	In recent years, the intensification of global climate change, coupled with the overwhelming outbreak of the epidemic, has pushed up ESG becomes as one of the hottest topics in the capital market. What exactly is ESG? How ESG world trends and latest developments? What does it have to do with SMEs? What countermeasures should SMEs take now?
	近年來,全球氣候變化加劇,加上疫情的鋪天蓋地的爆發,推升了ESG一躍成為資本市場最熱門的話題之一。究竟何謂ESG? ESG 世界趨勢和最新發展如何? ESG與中小企業有什麼關係? 中小企業現在應該採取什麼對策?
Speaker (s): 講者:	Mr. Hauman Yeung 楊孝文先生 Founder and Director of Ascent Partners Group 艾升集團創辦人兼董事 Hauman Yeung is a member of the Certified Management Accountant (CMA) and a member of the Independent Public Accountant (IPA) of Australia. Hauman has been involved in the environmental movement in Hong Kong since 1988. As an Executive Director of Green Power, he managed several environmental projects funded by the United Nations Environment Programme (UNEP) from 1993 to 1995. Also in 1995, he started an ecovillage with the South China Agricultural University. Hauman has more than 30 years experiences in ESG Reporting and Environmental Protection businesses. Had issued more than 400 ESG reports for listed companies in Hong Kong.
	楊孝文先生是一名獲認證的澳大利亞註冊管理會計師和澳大利亞公共會計師。楊先生早於 1988 年開始便參與香港環保工作,曾任綠色力量環保組織執行董事,1993 到 1995 年曾獲聯合國環保部門資助在中國大陸進行環保項目,1995 年與華南農業大學合作成立 龍崗生態村。楊先生在 ESG 報告和環境保護業務方面擁有 30 多年的經驗。為香港上 市公司出了 400 多份 ESG 報告。





Society of Uninese Accountants & Auoti (दर्क व्हेंद्रमूद्र च ट्वे हरू ज)

(在音巻註所成立之有限公司) (Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Founded in 1913	
Chairman: 主持人:	Mr. Wilson Kwok 郭志成先生 Chairman of SCAA Training Committee 香港華人會計師公會培訓委員會主席
Dates: 日期:	21 January 2022 (Friday) 2022 年 1 月 21 日(星期五)
Time: 時間:	6:30 pm – 8:00 pm 晚上 6:30 – 8:00
Format: 授課形式:	Webinar (Live via zoom) 網絡研討會 (zoom 直播)
Language: 語言:	Cantonese 廣東話
CPD hours: CPD 時數:	1.5 hrs 1.5 小時
Fee: 費用:	HK\$150 for full member/ affiliate/ members' staff; HK\$250 for non-member 華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員,每位 HK\$150; 非會員,每位 HK\$250
Enrolment: 報名:	Online application is on a first-come, first-served basis. Please click HERE to enroll and settle the payment via PayPal, Credit Card or **Cheque.
	**No seat can be reserved through telephone. Enrolment will be processed upon receipt of payment. Please be reminded to complete the online form and send together with your cheque to the Secretariat.
	研討會以先到先得形式於網上報名,請 <mark>按此</mark> 報名並以 PayPal、信用卡或**支票付款。
	**本會不設電話留位,報名以收妥支票為準。請完成網上表格連同支票寄回本會秘書處。
	Enroll Now 現正接受報名 請即報名
Remarks: 備註:	The link to the zoom webinar will be sent to registered participants via email one working day prior to the webinar. Zoom 研討會連結將於課程舉行前一個工作天發送至參加者的登記電郵地址。
Enquiry: 查詢:	SCAA Secretariat 華師秘書處 Ms Ally Chan 陳小姐 Tel 電話: 2869 6003 Email 電郵: training@scaacpa.org.hk Facebook: www.facebook.com/scaacpa